



S.WA-T194

Approval Listing Number

(Issued in advance of preparation of Formal Approval Notice)
(Précédant l'émission de l'avis officiel d'approbation)

RECORD OF APPROVAL ACTION
Formule d'enregistrement de l'approbation

OTTAWA, June/juin 4, 1981

Company: Petroquip Limited
33 Mallard Road
Don Mills, Ontario
M1B 1S4

Société: Petroquip Limited
33 Mallard Road
Don Mills, Ontario
M1B 1S4

Type of Device: Astro Universal gasoline dispensers with electronic register model Universal U-4000

Type d'appareil: Distributeurs d'essence Astro Universal munis d'enregistreur électronique modèle Universal U-4000

INSTALLATION PARTICULARS:

DETAILS RELATIFS A L'INSTALLATION

Dispensers: 6 - model 460-W-3RD, code EE, remote pump, dual product

Distributeurs: 6 - modèle 460-W-3RD, code EE, pompe installée à distance, deux produits

2 - model 430-RD, code EE, remote pump, single product.

2 - modèle 430-RD, code EE, pompe installée à distance, un produit

Location: Canadian Tire Corp.
2699 Keele St.
Toronto, Ontario

Endroit: Canadian Tire Corp.
2699 Keele St.
Toronto, Ontario

These dispensers may be used in conjunction with approved self-serve system consoles.

Les présents distributeurs peuvent être utilisés de concert avec n'importe quel pupitre de commande approuvé, ils sont destinés aux installations libre-service.

Conditions: This temporary approval is valid until March 1, 1982, unless unsatisfactory performance of the dispensers requires that it be withdrawn before that time. All operating difficulties or malfunctions are to be reported to the District Office of Weights and Measures in Toronto within 24 hours.

Conditions: La présente approbation provisoire expire le 1er mars 1982, à moins que les distributeurs ne doivent être retirés du marché avant cette date en raison d'un rendement non satisfaisant. Tout les défauts de fonctionnement doivent être signalés au Bureau de district des Poids et Mesures à Toronto dans les 24 heures qui suivent.

Conditions: Continued


A typical dispenser is to be shipped to Ottawa for testing in the laboratory at a date to be specified.

File No.: G6953-P293-8

Conditions: Suite

Un distributeur type doit être expédié à Ottawa aux fins d'essais dans le laboratoire à une date qui sera précisée.

Dossier No.: G6953-P293-8



Robert Bruce
Acting Chief
Weights & Measures Division
Legal Metrology Branch

Chef Intérimaire
Division des poids et mesures
Direction de la Métrologie légale